



高中選科家長講座

敬啟者：

新高中學制於二零零九年正式實施至今，本校持續為高中學生提供連貫及多元化的高中課程。因應教育局於二零一五年發表新學制檢討報告建議，二零二一年發布高中四個核心科目的整體優化措施，以及參考大學收生的最新要求，除中、英、數及重新冠名科目(以代替通識教育)外，中四學生將獲編配修讀三科選修科及/或 M2 (數學延伸部分單元二)，以回應升讀大學要求的最新發展。

為了讓家長及學生了解學校高中課程設計與選修科目，本校於三月二十一日(星期日)早上 9:30 至 11:30 舉行網上實時「高中課程選科」，家長必須以學生學校賬號及密碼登入，並於早上 9:15 方可進入當天視像會議。(Zoom 訊會議連結: 534 253 7652)，內容包括：介紹多元升學資訊、高中選科策略及本校高中選科的最新安排。以上活動只限中三級家長及學生參加，每個家庭只需以一機登入共享。

最後，假若學生在高中選科上有任何疑問，請於 3 月 16 日前填寫 Google Form 問卷調查，相關連結是 <https://forms.gle/DcebPRD3oxeAMSci6>，而有關問題，將於 3 月 21 日解答。如有垂詢，請聯絡班主任。

此致

中三級家長

仁愛堂田家炳中學校長
吳潔容 謹啟

二零二一年三月十二日

----- 回 條 -----

(請於 15/3 交回班主任)

敬覆者：

本人知悉 貴校有關新高中課程講座，並

* 會依時出席

未能出席。

此覆

仁愛堂田家炳中學校長

班別：_____ 班號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

香港新界屯門山景邨

Tel : 852-2464 3731 Fax : 852-2464 3243 Web site : <http://www.yottkp.edu.hk>

Email : office@email.yottkp.edu.hk

No.20-21/45

12 March 2021

Seminar for Parents on Senior Secondary Subject Selection

The school has been providing senior secondary students with a coherent and diversified curriculum since the launch of the New Senior Secondary Curriculum in 2009. In response to the Education Bureau's recommendations in the New Senior Secondary Curriculum review report released in 2015, measures announced in 2021 for an overall optimization to the 4 core senior secondary subjects and the latest university enrollment requirements, S4 students are required to take 3 elective subjects and/or M2 (Mathematics Extended Part Module 2) in addition to Chinese Language, English Language, Mathematics and a subject to be renamed (to replace Liberal Studies).

To help parents and students understand the school's senior secondary curriculum design and the elective subjects, an online seminar for parents on senior secondary subject selection will be held on 21 March (Sunday) at 9:30 am to 11:30 am via Zoom. Parents should join the seminar (Zoom meeting ID: 534 253 7652) with student's school account and password at 9:15 am. Content of the seminar includes introduction of multiple pathways to tertiary education, strategies for senior secondary subject selection, and the school's latest arrangements for senior secondary subject selection. The seminar is for S3 parents and students only and each family is advised to use 1 device for shared access to the seminar.

Should you have any questions about senior subject selection, please fill in the Google Form (<https://forms.gle/DcebPRD3oxeAMSci6>) before 16 March. Responses to the questions will be provided on 21 March. For other enquiries, please contact the form teacher.

Ng Kit Yung
Principal

----- ✂ -----
Reply Slip (to be submitted to form teacher on 15/3)

_____ March 2021

I acknowledge the arrangements for the Senior Secondary Curriculum seminar and:

* will attend the seminar on/at the above date and time.

will not be able to attend the seminar.

Class: _____ Class number: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____

No.20-21/45

* Please mark a "✓" in the appropriate box.